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Írásbeli kérdés
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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Kellő figyelmet fordítanak-e a munkahelyteremtő támogatásban részesített gazdálkodó szervezetek
munkavállalók irányában tanúsított jogkövetőmagatartásának ellenőrzésére? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemrea választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

2012 . júliusában a foglalkoztatáspolitikáért felel ős államtitkár 153 millió forint összegű munkahelyteremtő
támogatás nyújtásáról irt alá támogatási szerződést a Tranzit Food Baromfifeldolgozó és Élelmiszeripari Korlátol t
Felelősségű Társaság képviselőivel.

Nemrégiben pedig a miniszterelnök úr avatta fel a társaság kacsa és liba feldolgozással foglalkozó üzemét
Nyírgelsén, amely szintén jelent ős, mintegy 240 millió forintot kitevő támogatás biztosítása mellett jött létre.

Tájékoztatom ugyanakkor Tisztelt Miniszter Urat, hogy — az irányomban közölt bejelentés alapján — aggályaim
merültek fel a társág működésének szabályszerűségével összefüggésben.

Ennek lényege szerint — a nagy volumenű dotáció ellenére — a szóban forgó társaságnál a munkáltatói jogo k
gyakorlója több esetben megsértette a munkavégzésre irányadó jogszabályokban foglalt elő írásokat, melyekke l
kapcsolatos jogorvoslati eljárások megindítására mindezidáig kizárólag az érintettek munkahelyeine k
elvesztéséhez kapcsolódó félelem miatt nem került sor.

Bizonyos vagyok ugyanakkor abban, hogy a Kormány nagy hangsúlyt fektet a már biztosított forráso k
szabályszerű felhasználásának ellenőrzésére, annak érdekében, hogy a munkahelyteremtés és munkahelymegőrzés
— mint össztársadalmi érdek — valóban kézzelfogható eredményként jelenjen meg.

Őszintén bízom abban, hogy Tisztelt Miniszter úr a fentiekben vázolt aggályokat az alábbi kérdések
megválaszolásával maradéktalanul el fogja oszlatni .



I.

	

Kérem szíves tájékoztatását tehát arra vonatkozólag, hogy pontosan mikor és milyen összegű
támogatásokban részesült a Tranzit Food Kft?

II.

	

Az egyes támogatási szerződések keretében konkréten hány új munkahely létesítése került előírásra,
illetve ezzel párhuzamosan miképpen garantálták a már meglevő munkahelyek megőrzését?

III.

	

Miképpen változott a Tranzit Food Kft statisztikai létszáma a támogatások időszakában ?

IV.

	

Sor került-e az elmúlt két esztend őben munkaügyi ellenőrzésre a társaságnál, és amennyiben igen úgy a z
mire irányult, és milyen megállapításokkal zárult?

Várom megtisztelő érdemi válaszát!

Budapest, 2014 . március 12.
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